
PÖYTÄKIRJA  
 
PYHÄJOEN NUORISOVALTUUSTON KOKOUS 6.2.2019  
 
Aika: 16.00 
Paikka: Pyhäjoen lukio 
 
 
KÄSITELTÄVÄT ASIAT 

 

1§ KOKOUKSEN AVAUS 

2§ LAILLISUUDEN JA PÄÄTÖSVALTAISUUDEN TOTEAMINEN 

3§ ESITYSLISTAN HYVÄKSYMINEN 

4§ PÖYTÄKIRJANTARKASTAJIEN VALINTA 

5§ AJANKOHTAISTA LAUTAKUNNISTA 

6§ AJANKOHTAISTA VALTUUSTOSTA 

7§ TALOUSKATSAUS 

8§ TULEVA VUOSI 

9§ JAKELUTAVARAT 

10§ KOULU 2022-HANKE 

11§ YSTÄVÄNPÄIVÄTAPAHTUMA 

12§ AKTIIVIPÄIVÄT 

13§ NUVAN ESITTELY OPPILAILLE 

14§ MUUT ESILLE TULEVAT ASIAT  

15§ SEURAAVAN KOKOUKSEN AJANKOHDAN SOPIMINEN 

16§ KOKOUKSEN PÄÄTTÄMINEN 

 



OSALLISTUJAT 
 
Nimi Tehtävä Lisätiedot  
 
LÄSNÄ 
Milja Kaurala                     Varapuheenjohtaja 
Venla Impola 
Sofia Sipilä                         Sihteeri 
Liisa Yrjänä 
Essi Sen 
Teemu Flink 
  
POISSA 
Santeri Puhakka  
Nadia Kleine Staarman    Puheenjohtaja  
Rasmus Hökkä                  Varasihteeri 
 
MUU 
 
Riikka Kylmäoja 
 
KÄSITELLYT ASIAT 1-15 
 
PÖYTÄKIRJA YLEISESTI NÄHTÄVILLÄ: 
Kunnan nettisivuilla  
 
ALLEKIRJOITUKSET 
 
 
 
 
Puheenjohtaja Sihteeri 
 
 
 
Pöytäkirjantarkastaja Pöytäkirjan tarkastaja 

 

 

 

 



1§ KOKOUKSEN AVAUS 

Varapuheenjohtaja avaa kokouksen. 

Varapuheenjohtaja avasi kokouksen klo 16.10 

 

2§ LAILLISUUDEN JA PÄÄTÖSVALTAISUUDEN TOTEAMINEN 

Kokouskutsu on lähetetty ajallaan kaikille
valtuutetuille ja kokous on päätösvaltainen, 

kun vähintään 1/2 valtuutetuista on paikalla.  

Päätös: Todettiin kokous laillisesti koolle kutsutuksi ja
päätösvaltaiseksi 

 

3§ ESITYSLISTAN HYVÄKSYMINEN 

Käydään läpi esityslista ja tehdään siihen
mahdolliset muutokset. 

Päätös:  Hyväksyttiin esityslista sellaisenaan 

 

4§  PÖYTÄKIRJANTARKASTAJIEN VALINTA  

Valitaan kokoukselle kaksi
 pöytäkirjantarkastajaa. 

 Päätös: Valittiin kokouksen pöytäkirjantarkastajiksi
Teemu Flink ja Essi Sen 

 

 

 

 

 

 



5§ AJANKOHTAISTA LAUTAKUNNISTA 

  Venla Impola kertoi, että on ollut

sivistyslautakunnan kokouksessa, jossa

puhuttiin koulukyydeistä ja Pyhäjoki-talosta. 

Teknisessä lautakunnassa oltiin puhuttu uusista

koulun konttirakennuksista. Valtuuston 

Pyhäjokitaloa käsittelevässä Iltakoulussa Nadia

Kleine Staarman oli pyytänyt seuraavaan

kokoukseen nuorisovaltuuston puheenvuoroa.  

Päätös: Pyhäjoen nuorisovaltuusto pyrkii olemaan 

läsnä kaikissa tulevissakin lautakuntien 

kokouksissa.  

  

6§  AJANKOHTAISTA VALTUUSTOSTA 

 Essi Sen kertoi, että valtuustossa ei ole viime
kerralla keskustelu nuorisovaltuustoa 

koskevista asioista.  

Päätös: Pyhäjoen nuorisovaltuusto pyrkii olemaan 
läsnä tulevissakin valtuuston kokouksissa. 

 

7§ TALOUSKATSAUS 

 Nuorisovaltuuston taloudellinen tilanne on
hyvä. Viime vuonna rahaa jäi käyttämättä
500-600€.  

Päätös: Päätettiin yrittää käyttää tämän vuoden 
budjetti kokonaan, ettei jäisi ylimääräistä rahaa.  

 



 

8§ TULEVA VUOSI 

 Käytiin läpi edellisellä kerralla listattuja asioita
tulevalle vuodelle.  

Päätös: Päätettiin pitää nuorisovaltuuston toiminta
aktiivisena.  

 

  

9§ JAKELUTAVARAT 

 Vuokrataan lukiolta kaappi mahdollisimman
 pian, jossa jakelutavaroita säilytetään.  

 

Päätös:  Päätettiin vuokrata lukiolta kaappi
 jakelutavaroille.  

 

10§ KOULU 2022-HANKE 

  Ei käyty asiaa tarkemmin läpi, sillä
 puheenjohtaja ei ollut paikalla. Puheenjohtaja 
Nadia Kleine Staarman kertoo seuraavassa
 kokouksessa asiansa liittyen Koulu
 2022-hankkeeseen.  

Päätös: Päätettiin, että käsitellään asiaa enemmän
seuraavassa nuorisovaltuuston kokouksessa,
           kun puheenjohtajakin on paikalla.  

 

11§ YSTÄVÄNPÄIVÄTAPAHTUMA 

 Ei haluttu somekisaa, koska viimeksi ei tullut 
osallistujia. Käytiin läpi erilaisia ideoita. 

 Ehdotettiin järjestää nuvan ystävänpäivä jonain
muuna päivänä kuin ystävänpäivänä.  



 

Päätös: Päätettiin, että nuorisovaltuusto järjestää
 ystävänpäivän eri ajankohtana, kuin normaalisti

ystävänpäivää vietetään.  

 

12§ AKTIIVIPÄIVÄT  

                                                         Liisa Yrjänä, Nadia Kleine Staarman ja Essi Sen 
ovat kiinnostuneita lähtemään Aktiivipäiville. 
Viimeinen ilmoittautumispäivä on 24.2. 

Päätös:                                            Päätettiin, että ainakin Nadia ja Liisa lähtevät 
 Aktiivipäiville.  

 

13§ NUVAN ESITTELY OPPILAILLE  

  Käytiin läpi erilaisia ideoita, miten esitellä
  nuorisovaltuuston toimintaa koululaisille.
  Ehdotettiin dia-esitystä, joka pidettäisiin 
  auditoriossa tai kierrettäisiin Saaren
  koululla luokissa. Myös ehdotettiin visaa tai
  leikkimielistä peliä.  

 

Päätös: Päätettiin järjestää esittely nuorisovaltuustosta 
koululaisille.  

 

14§ MUUT ESILLE TULEVAT ASIAT  

Rahlanissa aiotaan järjestää teemailtoja, joihin 
nuorisovaltuusto voisi osallistua. Tätä koskien 
25.2. Milja Kaurala on mukana kokoustamassa.  

Päätös: Päätettiin, että Milja Kaurala kokoustaa asiasta 
ja otetaan asia sitten tarkemmin käsittelyyn.  

Oulussa on 17.4 nuorisovaltuustojen 
tapaaminen. Toivotaan mahdollisimman 



laajalta alueelta edustajia. Ehdotettiin, että 
Pyhäjoen nuva lähtee mukaan.  

Päätös: Päätettiin, että Pyhäjoen nuorisovaltuuston 
jäsenet lähtevät Ouluun nuorisovaltuustojen 
tapaamiseen 17.4.  

15§ SEURAAVAN KOKOUKSEN AJANKOHDAN SOPIMINEN 

  Päätetään seuraavan kokouksen ajankohta.  

Päätös: Pyhäjoen lukiolla 13.3 klo 15.00  

 

16§ KOKOUKSEN PÄÄTTÄMINEN 

  Puheenjohtaja päätti kokouksen klo 16.51 

  

 

 

 
 
 


